
Protokół Nr 1/15 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

odbytego w dniu 11 czerwca 2015 r. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył wiceprzewodniczący Rady Gminy – Pan Mateusz 

Barwaśny, który powitał radnych i oznajmił, że zgodnie z założeniami nowo przyjętego 

Statutu, Komisja Spraw Społecznych została połączona z Komisją Oświaty i na dzisiejszym 

posiedzeniu należy wyłonić przewodniczącego i zastępcę przewodniczącego tejże Komisji. 

 W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

zaplanowany porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

 

1. Wybór przewodniczącego komisji. 

2. Wybór zastępcy przewodniczącego komisji.   

3. Ustalenie planu pracy komisji na 2015 r. 

4. Sprawy bieżące i różne.  

 

Ad. 1 
Realizując pierwszy punkt dzisiejszego porządku, Pan Mateusz Barwaśny – 

wiceprzewodniczący Rady Gminy zaproponował zgłaszanie kandydatur do pełnienia funkcji 

Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych i Oświaty. 

Radny Marek Jaros odnosząc się do powyższego zgłosił radnego Marcina Janiaka, natomiast 

wiceprzewodniczący Barwaśny zgłosił radnego Waldemara Semaszczuka. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczącym Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty został radny Marcin Janiak uzyskując 4 głosy „za”, przy 1 wstrzymującym i 2 

głosach „przeciw”. Natomiast na radnego Semaszczuka zagłosowało 2 radnych „za”, przy 1 

głosie „wstrzymującym” i 4 głosach „przeciw”. 

 

Ad. 2 

Przystępując do wyboru zastępcy Przewodniczącego Komisji radny Marek Jaros zgłosił 

kandydaturę radnego Waldemara Semaszczuka. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania zastępcą Przewodniczącego Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty został wybrany Pan Waldemar Semaszczuk uzyskując poparcie 

5 radnych, przy dwóch głosach wstrzymujących się.  

 

Ad. 3 

PLAN PRACY KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH I OŚWIATY NA 2015 ROK  

 

Lp.  Termin Tematyka posiedzenia 

Osoby 

odpowiedzialne za 

przedstawienie 

zagadnienia 

1. czerwiec 

1. Analiza projektów organizacyjnych szkół na rok szkolny 2015 - 

2016. Dyrektorzy szkół 

Kierownik ROS 2. Zapoznanie się z planowanymi remontami w szkołach. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

2. sierpień  

1. Zapoznanie się z funkcjonowaniem służby zdrowia na terenie gminy 
Kierownik 

SPZPOZ 

Pracownicy UG 

Dyrektorzy szkół 

2. Analiza rozwoju działalności sportowej na terenie gminy. 

3. Zapoznanie się z wynikami sprawdzianu szóstoklasistów oraz klas 

gimnazjalnych. 

4. Sprawy bieżące i różne. 



3. wrzesień 

1. Analiza realizacji zaplanowanych na okres wakacyjny remontów       

w szkołach. Dyrektorzy szkół 

Skarbnik gminy 2. Analiza wpływów opłat za odbiór odpadów komunalnych w 2015 r.   

3. Sprawy bieżące i różne. 

4. październik 

1. Zapoznanie się z rozdysponowaniem środków GOPS dla 

podopiecznych oraz stan przygotowania do zimy. Kierownik GOPS 
2. Sprawy bieżące i różne. 

5. listopad  

1. Zapoznanie się z założeniami projektu budżetu na 2016 r. 
Skarbnik Gminy 

Kierownik GOK 
2. Analiza działalności GOK 

3. Sprawy bieżące i różne.  

  6. grudzień 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2016 r.  

Skarbnik Gminy 

 

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2016 r.  

3. Podsumowanie pracy komisji i opracowanie sprawozdania z jej 

działalności w 2015 r.  

4. Sprawy bieżące i różne. 

 

 

 

Ad. 4 

W tym punkcie obrad Przewodniczący Marcin Janiak zapytał Wójta Gminy jak przedstawia 

się sytuacja zatrudnienia nowego lekarza w ośrodku zdrowia w Brzykowie.  

Pan Wójt oznajmił, że trwają rozmowy z wieloma lekarzami, m.in. z Panem dr Kuźniakiem 

którzy wyrazili chęć pracy w naszym ośrodku zdrowia. W tym miejscu Pan Wójt dodał, że 

w chwili obecnej dr Kuźniak nie ma ukończonej specjalizacji, więc jego czas pracy 

w Brzykowie ograniczałby się do 3 dni w tygodniu. 

Pozostając w temacie służby zdrowia radny Dobrowolski pytał, i prosił o wytłumaczenie 

dlaczego lekarz w czasie przeznaczonym na wizyty domowe (podanym w wykazie pracy 

lekarza) fizycznie jest nieobecny, gdyż w tym samym czasie pracuje w innym ośrodku 

zdrowia. 

Ustosunkowując się do powyższego Pan Wójt oznajmił, że nadzór nad personelem lekarskim 

pełni Kierownik SPZPOZ. 

W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt poinformował, że niebawem zostanie ogłoszony 

konkurs na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Widawie. Poza tym oznajmił, że w ramach 

oszczędności zlikwidowane zostało stanowisko wicedyrektora Zespołu Szkół w Chociwiu. 

Natomiast dalszym zamierzeniem jest, aby Szkoła Podstawowa w Ochlach stała się filią 

Szkoły Podstawowej w Widawie. Kontynuując swoją wypowiedź Pan Wójt poinformował, 

że przygotowane arkusze organizacyjne na nowy rok szkolny zakładają otrzymanie ok. 200 

tys. oszczędności.  

Następnie Pan Wójt nawiązał do planu budowy przedszkola i przedstawił Komisji 

przybliżone koszty budowy z gotowych elementów (podobnie jak w Siemianowicach) oraz 

budowy metodą tradycyjną. 

W tym miejscu Komisja Spraw Społecznych i Oświaty jednogłośnie stanęli na stanowisku, że 

budowa przedszkola powinna być realizowana metodą tradycyjną.  

W toku dalszego posiedzenia Pan Michał Włodarczyk – Wójt Gminy ustosunkował się do 

wniosków radnych wysuniętych na posiedzeniu Komisji: 

- ad. zmiany organizacji ruchu na ul. Wodnej; Pan Wójt oznajmił, że wykonanie tego zadania 

kosztowałoby gminę ok. 4 tys. zł, 



- ad. udostępnienia mieszkańcom gminy PSZOK-u  w soboty; Pan Wójt popiera pomysł 

radnych i deklaruje, że poczynione zostaną starania, aby przynajmniej raz w miesiącu ów 

Punkt był czynny w soboty, 

- ad. zamontowania ostrzegawczych znaków świetlnych przy GOK; Pan Wójt oznajmił, 

że Kierownik RIK wystąpi do Zarządu dróg Wojewódzkich o wyrażenie zgody na dodatkowe 

oznakowanie drogi. 

Następnie, zmieniając temat dyskusji Pan Wójt poinformował, że program pomocowy 

opierający się na dostawie żywności z BŻ będzie działał do 2020 r., ale podstawą otrzymania 

pomocy będzie kryterium dochodowe wskazane w ustawie.  

Kolejno Pan Wójt poinformował o zmianie cen za odbiór odpadów, która wynika z przetargu 

ogłoszonego przez Urząd Gminy. Odbiorcą odpadów w dalszym ciągu będzie firma Eko 

Region, a stawka od osoby za odbiór odpadów selekcjonowanych będzie wynosić 8,00 zł, 

a stawka za odpady mieszane wyniesie 15,00 zł od osoby. Pozostając w temacie odpadów Pan 

Wójt poinformował, że  wielu mieszkańców posiada zaległości płacowe za odbiór odpadów 

i UG musi poczynić działania zmierzające do egzekucji powyższych należności.  

 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty – Pan Marcin 

Janiak zamknął obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna        

Przewodniczący 

Komisji Spraw Społecznych 

                 i Oświaty 

             Marcin Janiak 


